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Abstract (en)
[origin: US4589451A] Weft measuring device for weaving looms, and in particular for shuttleless looms where the weft is cast through a shed by a
pressurized mechanism or by the energy communicated to the mass of the yarn by a casting mechanism. The device has a pair of propelling rollers
driven in rotation which form a gripping line between which the weft yarn is introduced intermittently by way of elements actuated in relation to the
weft casting program. At least one of the rollers has a structure such that the end of the gripping line toward which the yarn is conveyed at the start
of measurement moves regularly and synchronously with the cycle of the loom.

Abstract (fr)
Mesureur de trame pour métier à tisser particulièrement sans navette du type comprenant une paire de galets propulseurs (20, 23) dont les
enveloppes se touchent l'une contre l'autre de manière à former une ligne de pincement entre laquelle le fil de trame est introduit par intermittence
au moyen d'éléments de guidage (24) actionnés en fonction du programme d'insertion des trames, caractérisé par le fait que l'un au moins des
galets (20) a une structure telle que l'extrémité de la ligne de pincement vers laquelle le fil est porté au début de la mesure se déplace cycliquement.
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